

卫理公会以萨迦守望者 6-12/05/2021

五月第一个星期的祷告事项

一、家庭

1.新婚夫妻

- 愿上帝带领在新婚的夫妻，能够按照圣经的真理来建立荣耀上帝的家庭。
- 愿上帝带领他们能够尽快适应新婚的生活。

2.怀孕期间姐妹

- 祈求上帝给她们凡事仰望的心，相信上帝带领她们前面的道路。
- 愿上帝看顾她们肚中的宝宝能够健健康康的成长。
- 赐给她们有智慧晓得如何在饮食上照顾自己。

二、教会

- 1.为着线上聚会、祷告会和崇拜祷告，祈求上帝赐下圣灵引导每一位信徒都认真的看待每一次崇拜，明白自己的朝见上帝的颜面。
- 2.祈求上帝赐给牧者智慧晓得如何关心自己的羊群，使羊群感受到我们的关怀。同时，也为着牧者的身心灵健康祷告。

三、国家

- 1.继续为着马来西亚接种疫苗的事情向上帝祈求，祈求上帝保守看顾每一位接种疫苗的人能够适应疫苗在他们的体内，不会有任何不良的反应。
- 2.祈求上帝保守看顾每一位人民愿意遵守与政府配合做好防疫的工作。同时，也祈求执法人员都尽上自己的本分。

四、世界

- 1.为着印度的疫情祷告，祈求上帝怜悯医治在印度，赐给当地政府有智慧晓得如何有策略控制整个疫情的进度。也祈求印度的人民与政府有美好的配搭，一起齐心协力来对抗疫情的进展。
- 2.为着世界卫生组织祷告，愿上帝带领他们晓得如何帮助第三世界的国家，使他们的疫情早日被控制。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 6-12/05/2021

Prayer items 1st week of May

I. Family

1. Newlyweds

- Pray that God guards newly married couples to build a family that glorifies God in accordance with the truth of the Bible.
- May God lead them to adapt to their newly married life as soon as possible.

2. Sisters during pregnancy

- Pray that God would give them a heart to look upon God in everything they do and firmly believe that God would guide them all the way.
- May God take care of the babies in their belly to grow well and healthy.
- Give them the wisdom to know how to have balance diet.

II. Church

1. Pray for God's guidance in online gatherings, prayer meetings and worship, and pray that the Holy Spirit would guide every believer to take every worship seriously and understand their urge to worship God.

2. Pray that God would provide the shepherd with wisdom and know how to care for his flock, so that the flock will feel the pastoral care. At the same time, pray for the health of the pastors' body, mind and soul.

III. Country/Nation

1. Continue to pray to God for the Covid-19 vaccination roll-out in Malaysia, and pray that God would protect and guide each and every vaccinated person to adapt to the vaccine in their body without any adverse reactions.

2. Pray that God would take care of each individual that they are willing to observe SOP and cooperate with the government to do a good job in pandemic mitigation. At the same time, also pray that the law enforcement officers would carry out their parts fairly.

IV. World

1. Pray for the Covid-19 pandemic in India, pray for God's mercy to heal the people of India. Pray for wisdom for the local government to know how to control and slow down the pandemic. Also pray that the people and governments of India would cooperate and work together to fight against the aggressive pandemic.

2. Pray for the World Health Organization. May God guide them to know how to help the third world countries so that the pandemic can be brought under control as soon as possible.

Isakhar Pengawal Methodist 6-12/05/2021

Doa minggu pertama Mei

I. Keluarga

1. Pengantin baru / Newlyweds

- Semoga Tuhan memimpin pasangan yang baru berkahwin untuk membina keluarga yang memuliakan Tuhan sesuai dengan kebenaran Alkitab.
- Semoga Tuhan memimpin mereka menyesuaikan diri dengan kehidupan yang baru berkahwin secepat mungkin

2. Saudari yang mengandung

- Berdoa kepada Tuhan memberi mereka hati untuk melihat dalam segala hal, percaya bahawa Tuhan akan memimpin mereka di jalan yang akan datang.
- Semoga Tuhan menjaga bayi dalam kandungan supaya membesar dengan sihat
- Beri mereka kebijaksanaan untuk mengetahui cara menjaga kesihatan diri dalam diet.

II . Gereja

1. Berdoa untuk perjumpaan dalam talian, perjumpaan doa dan penyembahan, dan berdoalah agar Tuhan memberi Roh Kudus untuk membimbing setiap orang yang beriman untuk memandang setiap ibadah dengan serius dan memahami wajah mereka ketika mereka menghadap Tuhan.
2. Berdoalah agar Tuhan memberi kebijaksanaan kepada gembala untuk mengetahui cara menjaga domba-dombanya supaya domba-dombanya akan merasakan penjagaan kita. Pada masa yang sama, doakan kesihatan tubuh dan jiwa pendeta.

III . Negara

1. Terus berdoa kepada Tuhan untuk suntikan vaksin di Malaysia, berdoalah agar Tuhan melindungi dan menjaga setiap orang yang diberi vaksin dapat menyesuaikan diri dengan vaksin dalam tubuh mereka tanpa sebarang reaksi buruk
2. Berdoa agar Tuhan menjaga setiap orang dan bersedia mematuhi dan bekerjasama dengan kerajaan untuk melakukan pencegahan wabak dengan baik. Pada masa yang sama, berdoa juga agar pegawai penguat kuasa menjalankan tugas mereka masing-masing.

IV . Dunia

1. Berdoalah untuk wabak di India, mendoakan rahmat Tuhan untuk penyembuhan di India, memberikan kerajaan tempatan kebijaksanaan supaya mereka mempunyai strategi untuk mengawal penularan wabak ini. Berdoa juga agar rakyat dan kerajaan India dapat bekerjasama untuk memerangi penularan wabak ini
2. Berdoa untuk Pertubuhan Kesihatan Sedunia, semoga Tuhan memimpin mereka untuk mengetahui cara bagi membantu negara-negara dunia ketiga agar wabak di negara mereka terkawal secepat mungkin